



Group companies of Nan Fung Group

awarded Integrated ,ISO9001,
ISO 14001, OHSAS 18001 and
ISO 10002 Certificates

Accredited Certification International Limited (ACI) has recently granted the Integrated Management Systems (IMS) certification covering ISO 9001, ISO 14001, OHSAS 18001 and ISO 10002 certifications to group companies of Nan Fung Group. They are New Charm management Ltd, Main Shine Development Ltd, Hon Hing Enterprises Ltd and Vineberg Property Management Ltd., for the certification scope of property management services.

Since founded in 1954, Nan Fung Group has developed to a highly respected conglomerate in property markets and a diverse range of business partnerships. They have adopted management systems that enable more effective performance and enhance efficiency. Achieving IMS can be definitively beneficial to company's efficiency and effectiveness, employee/customer satisfaction as well as an improved recognition of the corporate image. An integrated system can reduce the redundancy on effort to develop each individual system, and also the cost, time and disruption that may incur while handling all the quality, environmental and health & safety issues together. The IMS therefore raises their commitment to provide quality service and meet customer requirements through continuous improvement.

Management representatives expressed their appreciation for ACI's professional audit services during the certification. ACI was founded in 2005 as the pioneer in quality services. With many years of local experience, ACI is now equipped with a strong team of committed professionals in multi-disciplines. We offer high-level expertise in verification, assessment and audit for various industries. Our professionals also contribute to the enhancement of clients' management standards through training and certification. With its high standard of services, ACI serves commercial clients, governments and international institutions.

南丰集团 旗下公司成员



获颁了ISO 9001、ISO 14001、
OHSAS 18001和ISO 10002
综合管理体系证书

国际认可认证有限公司(ACI)近日颁发了涵盖ISO9001, ISO 14001, OHSAS 18001和ISO 10002管理体系认证的综合管理体系(IMS)认证证书给南丰集团控股有限公司旗下的公司成员, 分别是新卓管理有限公司、民亮发展有限公司、汉兴企业有限公司以及万宝物业管理有限公司。认证范围为物业管理服务。

自1954年成立以来, 南丰集团逐渐发展成为一间在房地产市场和多元化业务合作中备受推崇的综合企业。他们实施管理体系以确保更有效的服务表现及提高效率。

是次获得综合管理体系(IMS)认证无疑将有利于提升公司的效率和效益、公司员工及客户的满意度以及公司品牌的知名度。IMS的建立, 可以减少因分别建立各个独立管理体系而造成的资源重叠, 并减少在同时处理质量、环境和健康安全问题的成本、时间和混乱等。因此IMS有助他们通过持续改进来提供高质量服务及满足客户需求, 更能体现公司及员工对此目标的承担。

南丰集团的管理代表对ACI在认证期间的专业审核服务表示满意。ACI成立于2005年, 在提供优质服务方面一直处于市场领先地位。有着多年的本地服务经验, ACI现拥有来自各行各业的可靠专业人员队伍。我们高水准的专家为各行业的客户验证、评估和审核服务。我们的专家亦致力于通过培训和认证提升客户的管理标准。ACI以高标准的要求为来自商业、政府和国际机构提供服务。